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; . LT. HERNANDEZ:* Okay, 1’m going to get started 

here and see how .far we can go< • ; ■

. • . ,A.. Thank you. ' - . . ' ' ' : ' '

: LT. HERNANDEZ:. Okay, John., for the purposes of

:this interview, Sgt. Phil Alexander; my narco’s Hernandez, 

and the gentleman here' :is John 'Fahey, F*a-h-e-y; the. 

stenographer, John/; for your information is Mr. Ron Horlachor; 

and he-’s going, to take this statem^ Now, what ;

we're trying to do here, John, 10 to determine the truth 

concerning 'statements made by .you to members of the FBI and 

to other mme.rs-r‘pf 'the Los' Angel.es Police Department-. And 

I hope you •11 be truthful- with me at this time. . .

; V Q;.^ BY .LT.H^ Now, on June 4, 1968, did

you-meet-a young woman at the^Amasoador'Hotel?' 

■ • A ■ . Yes, sir. • ' ■ • •

Q was there anything duritg your association-with 

that woman that led. you-'to'beieeye that she was in any way , 

connected -with the aso.assindtion of Semitor Kennedy?

' A . . No, 'air.',/.. ■ \ ■

. ' ;Q . Did you tell anyone, either the FBI or other .
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police- oftceeHy anything that would have led them to believe 

that she was involved in tie assassination of Kennedy?

A At the tme I'was excited, and I had this fear

in me because' of w)htf-rf-tie event;© that took place that 

day.. I could have; done it erroneously; yes* sir. . <
7 / • Q ; Okay, ■ erroneously. now, John, do you remember '

what you told these peop^ : .
A ■ That possibly she could be the girl-they, were.- 

.looking, for. .

Q - ..Would you repeat that, please? ' J

;/. A ' .That possibly she could have been the girl that

;they were itokWiror^.  ̂ ’ ’ , \

. Q , Nowy by the girl that they were' looking for, 

were' you-- > - ■ ■ ' ' • ? :

. / A. . / --for the; gin that was possibly involved in

.something. - V ;
; / Q ' Do you have; any. specfic girl in mind?

/ A 'The girl that I was with that date. ,

Q ■ Wat made* you believe that the FBI or anyone , 

was intefeseed in that<gi'ri.?; . r '

A ; z Because,; ?ah> wei, it was known that a girl was 

,involved^ ■ 4 ^ ■ '

Q = Uh huh, \ : ; - . ' . ' ■ ■

j"’^A ; And /that.from what the lady had, made staeenents

to W about; refeectroh' of her'^.^0^; toward w Kennedy 

or the party that he was involved with, led me to beieeve

Form 618 (R-3-4)



Gr

1

. 2

3.

4

5 ■

. 6

7

8

9 .

10

11

. 12

13 '

14 ,

15

. 16:

' 17

.18

• 19

20.

21

22

23

■ 24 -

; 25

26

that possibly that she had something to d! with it. .

Q : Wayk as^'mtuer of', fact* John, now yum, know

that in your Mnd all along there was nothing that happened 

that would lead.any reasonable persun'tofdim a bslief that 

;she wad' Connected with the-'^ of Senator Kennedy,

was. there?/

r , \ !A . 'f Now that I have sat down and thought it an •
- through,, yourt?*^ ,

Q 3 Ocay< now after you left the Ambassador Hotel on 

the 4th of June, you had indisated that you thought (you 
were beingfollw1ed'^ you say that?)

A Maybe you .would- drive up Wilshire, you take them 

there with you allthe way-you take a right/ and they keep 

continue' gUng, but this man Stayed right with me

A;

Q

. rDid' he at any time.threaten you? >

No/^ir?;^^-
. Ocay- now, lets go to the Volkswagen. You •

described that’ as a blue vehicle? '

A ■

; Q 
f • 

' A

A’-

: A -

Yes, the same color’-as tie Ford, 
! Blue^.y./', . '

- / Right, j ■

Did this <cah £lllow you?_

Yes, sik',i'/S:-t^S' ' ■ '

It was followlng.me On the road towards-Oxnard,
andfitywas’ apparent that we wefe being watched or. flllowed,
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and I had a desire tiopuiover and find' cult, as I said to 

■ the girl, the lady,. im^go^.^ Wd7out.who in the hex • 

they are follownrg us. So I took a left, and I pull'd over 

on.tie7.iock»i-Ths^ He pul'd 

over and parked on my right and^ov out of his car*

Q

A

Did you talk With that man:/ the driver?

' No,. s^^/T/

. Did he-.say;anything to you? • -

j No, sir, ’ • V " ' -; . . .

- . ' Q Did he threaten you? . 7 '

■ ' A ' No/ sli*;</’ 7 , / ', ' .

Q Okay, nowA going back to the woman* You described 

heir Ho me as being a nutty Individuals what did you mean by 
.that;?' ' . ; 77 .. . •

A Her statcmeits, her conversations at times Ikce 

talking about Kennedy the way she did, talkng about McCarthy 

the’way-she did. She didn't ike any of them* She was on

.the . move*

AUtj?OlU>.

She said she'd onlyhenhere three days from 

She had a lot- of-clothes she had to ship to

JRTERat Slow down. • . ■

■ A ; , . 'Excuse' me* „ 7::77 7; 7 ■ •

THE REPORTERS She had only been here' three days 

from New York? ' . ' ;

' A ■ Right/'/ 7 <77 ■ • . ■ ■
AuWU? THE REPOORWRs. She had wMt to ship to
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/7-? .A She had a lot of clothe# she said and She had 

to ship them .to Australia* Shewanted .togetout of the 

country. She wasleaving the country, 

y . Q ■. BY LT.1 HERNANDEZ: Wrald you describe this

.individual, as a hippie? f

"yT A ; In one respect She—you could look at her as a 

Wpleryeo^sir.,^:.,, .

\ A

Q

y Okay/80 you've-described her as 2 hippie aid as

7 ; Or a, lady who: travels We say' the ...Middle East.

7BY SGT, ALEXANDER:- Not an American or Ike you

and I, we take a shower every’coupe of days, or we shave ', 

ourselves real good to keep dean? <

A?/No.^Vyj^

; . Q . BY LT.HERNANDEZ:: 7 l;lm’trying to keep slow so

the gentleman can get the Infuma^^ :

7 A

•■ EiSt?; , 

; A 

■ She had

■ Excuse'me.;, • . •. . '

. Why do you say the Middle East? Why tie, Middle

Features. , Her accent^ the way she used at time® 

an accent and when - she gave me her real name, as

what she add, O^penheimer^^^ made

E^t7.
. 07 . Okay,, hut she was a nutty type person to you?

7.77-.7;.a " YesJ^sLr. ■ ,

; Q And she: looked, like a hippie?
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, • . A. Yes,- sir, ; ,

Q ; Did you ever form the idea in your Mndithat the

people that were fSlowing, if they were foilownng you, might 

have been a boyfriend or a husband or someone that knew her?

tsue

A 

Q 

A 
Q

It could have; been;-yes, six*.

Did you thinkabout this?

Not at that tine; no, sir, 

Have you ever thought about it? 
. No, sir.'

Will you think about it now?

Yes, sir,; it could be; yes, sir,.that could be

; Q , Is there;anythi^lgr John, in your mind, that you 

could ten us -that 'happened to you on the 4th of June that 

might haye any conns^on, even J^he^ slighteat. connection, 

#th%W assassinaton^f sen^^ ■

• ; A •

Q.

‘ A.

■ .Q

■ • Q .

< There isntt anything^ sir.
: Are youteling the truth now? ,

Yes^Sire;

Is there anythin you want to ask, Phi?

BY SGT. ALEXANDER: I just want to get .this

cleared up about Fernando Faura. You say that there'*# been 

many ties that he has insinuated things to you and put 

words in your. mouth,'so to speak, 3edl you to believe certain 

thhgs that you consequ^ ftumd ou n°t to be tme and 

so forth? .

Form 618 (R-34) 0
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say.for the resow to get■ it straight.

\ A: '! AhZwei' ask mesomequeetionB about Alts, and I 
can go from there, huh?

Q - Al right, has Fernando Faura ever told you, 

for in^Omce, that--that this woman that you was with had 

anything ’to do with Ken^<s assassin'atoon?

■ ■Av.' When I fisc.went to Fernando Faura, I explaUed ' 

my story to him that I was With this lady, and regardless 

whthe ano was Wgiri or wasnt the girl, was inmateum 

that, however, we would fad'this lady, and from that point 

on he took me out to the San Fernando Poice Station and 

interrogate me at great length on several different 

occasions* W I actuaiy was led to believe that he was 

part of the Police Department there through his conversations 

with me, and he made me feel as if through the course of our 

intrroOgatios that ths was the girl that we were looking 

for or that you genthmen were looking for. And as our 

association went on, i.t just elevated wmiwhere that he 

was folio whs the FBI. There was some hotel man that he s 

contacted; that the FBI had 'Contacted,rand this was' how they- 

he and ths-wnene^ this photographer was, got involved 

Ath this hotel siuatoon was because of thia man by th® 

name of Hammond* HeM a note1 manner or something of ths 

nature, and ths Hammond gave him information that the FBI 

was staking out a girl, supposed to be my girl e cetera,

Form 618 (R-3-4)
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and as thirds of this nature built up and elevated > and he 

ttied to make me ^ And

• naturally I .bec<me excited and I become feared .and appalled 

about it, and heytook me .hack: to San Fermaindo Police Station 

where' I wt"ayLt.y S He had^m© .sit-with him. incarf ,:

.I got an-*-ident K.t they calUd? And put description of the 

g-mmsy girl together* Then he took this ident commite 

to a hippie • artist, an^ Then he

.had .snapshots mads.of. this,girl, and he's been show3.ng this 
.girl to diffeent.Mthe#se?iA He took me to a hypnotist, a . 

doctor, who isAeupposed to have hypnotized me, :and he really 

4idn‘t. I was~1f he-'did*. i-I was unaware of it, and there 

was a witness there called Chuck that was supposed to have 

Worked for the Kennedy people at that time, and he identifeed 

the pictureas the^grioryone. of the gms-that was supposed 

to have been there or •■something.’ of that nature^ Ah, he a 

stated also, that this matred.’, Wiem, has identified . 

the<girr.as that^ths 'gtV^

y ' Q A .BYLT^^ But as a mtter of fact, John,

:knew all along this girl didn’t exist; dMftU you?
- • - Ay a A' Thegirl exists.'

' w£thf mejthaty day!

•A The gm, my girl,. mt-w^ .

24 y

25

26

Q

■ A/

: Q

Yes.

Wil, is it a: picture of the person Wt you

SForm 618 (R-3^1
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were with--. - .

; ■. A.... Yes, six’. :’

Q, —or closie tio i.i?? ; _ . , . ■ , . ,

a < The giri-nor the picture girl that

A

' • Is/ it'a good uee^ tothe^gi#?.

\ petty closer yes, sir? pretty close.

less strengthen your mlnd in these hellefe? . ?

A ..•.^Yes^slr^.he'dl^d*- .

: : q He created someM these briefs in your mind?
A.. \..:Wf-s^?;?.:^ ;

q • in other woriis-^. / <

A v Mhling^me^seVeraV times and waiting me to \ 

meet him at W W Newsf He had a gentleman there ^th

a bunch of plotuls^,he wanted me to, pick out a girl,. There 
iwere Several ••p&uesW^ never pAcm out

any girl because X neyer saw a grl*-a description of the 

gri >thafewa#;wt^ T'^y i '. - -; •

, . ; q . okay,, so then he did create- some of this a— <

A;

Q ■ • Yeah. .

A Right. ■ He .romanced me **.

knew was not true; that he put words in your mouth?
7 q BY SgT. ALEXANDER^ I^ he took the .

orm 618 (R-3-4)
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^tuation as you- laid it to him and then he related it back 

to you and told you few it could possibly have been after

A

A '

' Q

Yes, sir, Sarge, that's right.

That■^8iltt your idea? ’ : 

No,', sir;' it ■ was Ms Idea* .

it because, well,/i said, possibly she could be the 

girl or she isvthe'' girl 'and toward, the end he kept saying, 

wei,she's,'&e;gr&^

A little bit slower, please.

A 

Q 

A

BY-SGT.ALEXANDERj/Youwettalorgw^ it,
I Wen# along with it because, well, I was with

this girl .thaVdayitand whenfhe tells me »omeMrg# I believed 

it because, the man/works.out in the police station in San 

Fernando, and I took the man at'his-word.:' And when he would 

tell me that another witness has idlnti^,led my pictuie—he 

girl that was with mi, that gives you a litte strength, and 

you begin to wonder and you become Xeaied, and I was—

Q When' he took you to this .hypnotist, can you
reca! the hy^oiet^ / .

' . ■ A

■ Q

- A

Yes, Dr. LaScoia, 

Dr, LaScCl-- ’ .

Form 6.18 (R-3-4)
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;-f ■ ;Q; Wa you soy’ to the best; of your 'recollection' 

. you never were under hypnotic ^ Is-that fight? v •

hypnotize me. But I day he didn’t do it. I was atne We 

.Xm talking withyoumowv^ - - - . • .

/ > Q<7;\w c^^ went on?
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Q^j^Tot^iy?^^ ■ ; X -

: ryeVs^ - J ; ■
Qf< ;W^^^ aching is your mind? '

■ 'A /" .HOMd wCJwe--We were going to have .--later- on
a long aa<u^sihV,^ agUnithat _

■ I. would ?W tMikng about "this/- and that-about the grl; -' ' 

that he and11 would have a?3ong--taik:-about her and the event® 

that took place that -day^k I wu say he did stimulate my 

Mnd< For exampiej tMs giri told mewhe^ ,

was, on the ksind .o -Taipei 'because, he has worked over ; 

there for the S#.,or with-, them V’-somsMeMcation.' '/And it-. 

helped' toremind hisham©. Heidid stSmuLate my J mnd a .little '

never teen hypinHtMea, so I cM*t ■ tel you O to expect-

■ about ■-#*?'7 ?

form618 (R-3-4) ■
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here though, < the ^oCCurreerjcesLof that day?

■ . ' A . Yes. . . s ;

And you sayithatehe^^ polygraph

eXaminatOoh? j

‘ A Yes>; sir, he did. 1 -

Q. \ Do you recall the ..name- of that person that con- 

■ ducted your— ' > ■
■ a ' -Mr.-Chris Gusas<; \ - - , . - ' . ' . ; .

Q BY LT. HERNANDEZ: John, if I may, In relation, 

to that polygraph -examnation,.. you know,, and quite truthfully, 

frankly, with each other in 0.1 ®* you were not truthful with 
' . - .

Mr. Gugas all the wayin what you believed? ,

A^ > A; ' RLghtv Yes \ - ? • ' - ' •

Q Yes, upon tthie conclusion of' the .test,- what did

Mr. Gugas tell you?; . - /

,A ' He told me as: a whole I was telling the truth. 

And Fernand© had Called me:the.;followilg Sunday ^t home, an.d 

he says 1 came through -Ike a. champion. .

. Q Okay,;now, forget about what Fernando told you,

but just knowi.ng the way you answered certain .questions there, 

did he speiCficrlly tell you what questions you had answer’ed 

truthfully and which questions you had showed deception on?

A Yes, sir*, he diLd tell me a couple of them. He 

said about 1 had a rise, as the language rise,-..'on what the. 

grlv had said to me at the hotel about, "they’re going to 

take care of Mr. Kennedy that night at the-winning reception.11

■ Form 618 (R-3-4)
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There was another one. . I 'Just don’t remember it ofhhjnid*

/ Q Ocay, now,: WhCh/quest^ remember lying 

About/or .not; being truths Gagas on'that hie said you
answered truthfully^ ^ you know quite well What areas--

7 A 7/ Did I tell the truth to the FBI. Did I tHi the

truth to- the LAPD and in, a®. I understand in mysif, now that 

going through over a ̂ period. of a Couple months being. • 7 

romanced T-kce j;hi,s that I W^#’;t tulng. the truth. . -

to

Q; . I see. Hasanyone premised you anything for you 

make these statements here tonight? ’ 7

A7^1/#S :sir^>^-^
Q.'" ■'Has anyone forced' you to make these'Stalmsemt8’.

here tonight • ^77 J
7'7'/A'\ X'.No>\s^ '^:^ 7

Q Are the statement.® you have made here the truth

to the best of . your 'ahiyty as you know the truth to bet

■■• a

Q

staeement

Ye Yes,\ s4r,> Mr.-Winans ' -7 7

7 justfoj^/own^ in concluding this

here, JOhSrxeally What happened here as men we knew

7 it that. youWere Worried ;and/^ your wife

findirg out 'about this girl7-BaSically that-’s what happened 

that.night/.isTthat^^^^ /7/'/--" ' < J 7 '

' A —" I was?Concerilld7 about my wife that night ••■about. '

-tte gLri..77,7/ ■ 7,7/.77'7-7 O ' 7 77 - 7

. o Q ; ../You were .not;? / 77/' ,

/ : 7 A I was not concerned, I’m wry* I woild have

For:m.618 (R-3-4)
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told.'her the trath and I did.

q But not that night*

A No, sir, I didn't'tell; her that night*

Q ThaVs what I'm saying* in essence the reason

that all this really happened is because you were concerned 

about your wife mi.sundlrrt^nlding What had happened With that 

girl|;. is that a fair statement? ' •

A Wil, no* ; No, no> I didn't state mi this to

coverup, anything;* No, sir*'; -- . '. Z -

Q •WUr why thm; John? . '

- A Like Oaid I have-bun romanced over a period

- of a coupH msinthB* r '

: Q ByMr^Funianidlo? - . ' , . • , ' ■

A And nd to bll.ilvl certain things were true and 

naturally youbecome exclUd* You re full of fear, and you, 

■ uh,'you' re iedno;'bllllVl^tha^ahl^ .

; . Q . BY SGT* ALEXANDER: Let me ask you this, is: this 

ja•:f‘alr>6t^tlmenti?' /Certain portions or.air that you. have said • 

in this past three months,/ certain. portions of it, you illl

are baaicaiy true? ;

■ A ' yiea... ; v

Q Other-other portions of the story have been

elaborated upon? A

. A

Q

■ . ^es, sir, Sergeant; yes, sir*

Not because you would have elaborated on them

yourself j but blcauBe you have been led to elaborate® upon

Form 618 (R-3-4)
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them by other people such as FernaW Faura, his hypnotist, 

■ his polygraph examiner, his hippie .attUtV5 .

A;> ;W^sLr;;</ '■
/Q . And • other peopl'e that he has' intooUuced you to

1 which has lent weight and, credibility* ' . ■ .

- A Now,; you^yrw^s^

. ; ■ Q ; . TiJthi^ siory; wMcsh Mr. Faura has tried

td" build surrounding the basic truthful events which did 

„ occur. 7 Is;'thata--].s:that: a--/--.’ >

Ki.

• A

5’ Q

A'
A- Q

sir.

Is that" a fair''.staement*

Yes>.S*r.
Inithir-w©^dSy7thihUoleus:;. whole story

'
i.st;hat\youmadeafeiuxpas.ran.dyou iwent with a woman , whom 

you-t^’dntjhaye^^^^iW^:.;';z\7y7‘,7-.

AK'^TTha'js/fiWt^V^^^^^^^^^^

7 Q j;/ ! And as; a result- of having gone out with that'-woman 

you attached some?siigniidanc?e.’ to* it when you heard about ,. 
the assassination the foioowng5 day? , ,

\;77 i;-■<•Y0Sr:akr.W: "
! Q In an effort t.i^.di’UllSi any infojmation that you 

.felt you might pi^s.biy; have, you wentkto the authorit'ea-s , 

and then you subsequentlycontacted Fernando Faura* And at 

f that point he started elaborating on this story? ' ;

A Yesv sir.7.' ■ : '

7 Q " And it built itself up . to thejpolnt . where'it .
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stands today where therehave been many fabricatinns and 

eiaboraHnno on. the, original basic truthful story? . .

A

Q

Yes, that is correct. >

SGT. ALE^NDER: W , ■
? BY LT. HERNANDEZ : / In my mind; though, John, as

I understand you, you had no sound basis Or any basis where

any reasonable person would, fe^ formed a fo^datlon °f 

truthfuinesss as far as; any co™^^ W-th this woman and the

assassination.of Kennedy., ; \ •
. ' A - No,, sir,^^ that someone ^

car possibly, or I was gettirg hiackedi or somthing. Yes, 

sir.
LT. HEmNANDEZs Okay, ^^^ now 8 p.m, 

and this iiltervtewj is ^c^ ' ' ; '

.A WheeAs^Iri?;., .

. . VLT. HERNANDEZ: No, I told you we pulled that

"car (Me) out because we f<tthat you know we've had faith.

• in you even though you've w^ted to ^ back on us, wo'.^ 

had faith, with y-ou aii ue/way #^

last- - thing we; wanted to; do was;^mp|cat;t your wife im any.

■'way. l’Tttrt'<n0..•^ ■;; \ '

• a • ■ I appreciated Bai^ me., . -

> LT., HERNANDEZ,t The whole concern— : .

A'....''JBecaui^ I'. love my •.wife and, gtnttea®n> and I,

A want to -keep-her. , • •4

LT. HERNANDEZ: Sure. :

■ Form 618 (R-3-4))
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, . SGT. ALEXANDER: We’re both married men and we

havefamilies, and its difficult good woman. <

A Wr.si&

to be a. man who went out and acted a man, and we fully .

understand this, there's no reason, why we should want to 

harm you in any fashion,:, .Ail-we wanted to do JLs get this 

situation straiheenH out in compliance with /the wishes Of 

our supefiors',, and thats wlhat we feel that we’ve done here 

by eiiCling thiese: ^ statments foom you. r .

; / \ LT; HERNANDEZ/. Okay. John.:

A "Could Fernandoin any way attempt to come back

(at me? _ ;

/ : LT. HERnADEZ: No; here • s the thing, now I was

going to mention.this, if he bothers you any more, you refer 

hm to us., /
- A ^■HtAan.bt prety•n^♦/^_ '<//'// -

' . LT. HERNANDEzi You d«n’ t have to talk W him.

Hang up on him. Teil; him; to oalL-yyu can use my name er 

Altxander’.s ■name. Well talk t° him. y /

' 'Q BY SGT/ALEXANDER: Do you have my 0r4»tiUr y

A•;:•ltl^A^;■\:e

SGT. ALEXANDER/ If it becomes necessary, like I 

toid yoU'btfi1t/<ifW^^^ and you have to

call the police to get. rid of him, display that car and »

Form 618 (R-3-41)
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December 17, 1968

Captain Hugh I. Brown
Coiranander, Homicide Divisoon

FROM:

SUBJECT:

Lieutenant E. Hernandez
S.U.S. Homicide

POLYGRAPH EXAMINATOON OF JOHN FAHEY

POLYGRAPH EXAMINATOON

.-Thsr-report-coversMhe-arnweTErtigntiOnEiande^^
;:^^^^be®fiSO^r519W^dClUSiVe^nde-pMltninsl-0a3iy=^the;MaeCn£Bnck~•■’

gloude;^ndfcihe:Co cy -per £===theecnse

On June 4, 1968, John Fahey was employed ns a saleaman for "Cal Tek

Industries," 1833 North Eastern Avenue, Los Angeles.

On June 6, 1968, Fahey was ineerveewed by agents of the F.B.I. and he

relaeed to them a story about a foreign--Oookdgg woman that he aieegedly 

met at the Ambassador Hotel on-the morning of June 4', 1968. Fahey's 

story contanned many strong ineernnces and allegatonns concerning a 
possible conspiracy to assassinate Senator Kennedy. Fahey's state­

ments indicated that Sirhan Sirhan, Munir Sirhan, the woman he had 

met, pluis other unknown people were invoVeed in this conspiracy.

Subsequent to the intervecw of June 6th, Fahey was interveswed by 

inrestigatnng officers foom S.U.S. Upon commotion of the second 

interveww, it was noted that Fahey's staeamrnts were inconsistent with 

each other and that there were a number of discrepancies in his stories.

Investigators determined that Fahey's aleenatOdns ermndere additional 

investigatoon. •

On September 5, 1968, Fahey was inormaed that due to the many dis- .
crepancies in his statements, a Polygraph Exnmanation would

J



be necessary in order to attempt to. verify that his state­

ments were truthful. •

Fahey was asked if he would agree to take a Polygraph Test 

but he stated that he had already been given a Li.e Detector 

Test by Mr. Chris Gugas, a private Polygraph Exarnmner. He 

stated that Fernando Faura had taken him to Mr. Gagas for 

the extminatila, and that the results had proven that he was 

telling the truth.

Fahey was again asked if he would submt to the Polygraph 
Exarnmnation and he consented.

Prior to the iasrummeatal testing, Mr. Fahey was explained 

to regarding the functions of the insruuments and the pro­

cedures that would be followed during the course of the 

^^iietion. He was given an opppotuiity to ask questions 

during any phase of the test. The questions that were to 

be asked were revewwed with Fahey before any insrummeatal 

testing began.

Conclusion*

During tie course of tie exaration, physiological tracangs 

at points where crucial key questions were asked, strongly 

indicate that Mr. Fahey was net being commletely truthful.

Two peak of Tension tests were adinmnistered and, in addition, 

two Gennral Series tests were administered. Each of these 

examinations clataaned a series of questions relatiee to the 

major key issues. ' » .



It is this examiner’s opinion that Mr. Fahey's answers with 

respect to the folOowing questions are clearly indicative of 

deception and that his answers were untruthful.

(Q) Is there anything concerning the story you have told the 

FBI that you honestly know i’ not true?

(A) "No." . .
(Q) Since Senator Kennedy was assassinated, have you lead to • 

any police officer? •

(A) "No." . •

(Q) Have you ever seen Sirhan Sirhan in person? ■

(A) "Yes." • .

(Q) Did you lie to the FBI about what happened on June 4, 

1968!? ,

(A) "No." ’
(Q) Other than pictures of Sirhan, have you ever ’een him 

in person? . ■

(A) "Yes."
(Q) Did any woman tell you of a plan to assassinate Senator 

Kennedy on June 4, 1968?

(A) "Yes."

(Note: Fahey answered truthfully when asked the folOowing 

relevant questions: (1) Do you honestly believe that you have

ever seen Sirhan Sirhan in person? Answer: "No." (2) Do you 

honestly believe that you have ever ’een Munir Sirhan in person? 

Answer: "No.") * ■ '

Upon conclusion of the Polygraph Examination, Fahey was inoommed 

that his responses to certain questions indicate that he was



deliberately attempting to deceive the examiner. He was told 

that he could not honestly say he had ever seen Sirhan Sirhan 

or Mwair Sirhan in person. .

Further, Fahey was advised that his answer to questions con­

cerning being told of a plain to assassinate Senator Kennedy 

clearly showed that he was also being untruthful in this respect.

Mr. Fahey damned that he had never told anyone that he had 

actually seen Sirhan or Munir in person.’ He damned that he . 

told the FBI that the men he had seen at the Ambassador Hotel 

on the morning of June 4, 1968, had a strong resemblance to 

the photographs which were shown to him.

Examiner inorrmed Fahey that regardless of who he thought the 

people at the Ambassador looked like, he knew that they were 

not Sirhan or Munir and should have told the FBI at the time. 

Fahey answered, "Yes, sir, you’re right."

Fahey was asked if he was deliberately trying to mislead the ■

authorities, he answered, "No." _

Reeults ' ’ ’ '

Mr. Fahey was told that his previous staeements would have to 

be changed and corrected with the truth. He was told that he 

would be given the oppootunity to correct his utaerments him­

self, or that the examiner would correct his prior utatiments 

by furnishnng a report on the fnndnngs and conclusions of the 

Polygraph Examination.

Fahey requested to return on Monday, September 9, 1968, for the



purpose of going over all his previous statements and cor­

recting those areas which were wrong.

Fahey's coeelete staeeeents at the time of the Polygraph Exami­
nation on September 5, 1968, are contained ii tape #29593 and 
are in file at S.U.S.

During the preliminary phase of this interrogation, Fahey 

contnnued to be untruthful with investigators and was being 

evasive in his manner of answering questions which were being 

asked. Ultimately, however, Fahey did adnit that he had been 

mislead by Fernando Faura and others, and he stated that he . 

had not been comeletely truthful in his first reports to the 

FBI and the Los Angeles Police Department. He stated that he 

knew that many pontoons of his previous statements were not 

truthful.

Fahey explained that in his mind, he had been "romanticieed" 

by Fernando Faura. He stated that he knew he had never seen 

Sirhan Sirhan or Munir Sirhan in person. He explained that 

when he was shown the lhttograPhs by the FBI, he knew then 

that at- that time he told the FBI that the persons looked 

very much Ike Sirhan and Munir Sirhan, but he did so knowing 

that the persons he saw at the Ambassador Hotel on the morning 

of June 4, 1968, were not the Sirhan brothers.

Fahey related that as a matter of fact, nothing had happened 

during his associat^n with the unknown woman that lead him to 

' believe that' she was in any way connected with the ^^ssi^twn 

of Senate Kennedy. He indicated that at the time he was first



interviewed, he could have erroneously misled the FBI because 

at the time he was excited and had a fear inside him due to 

the events that took plaice. He said that whin the girl made 

staemments to him reflecting her bad teste towards Senator 

Kennedy, it was ordinary political conversation and that there 

was really nothing that she said that would lead any r^sonabie 

person tn form a belief that she was connected with Kenneily s 

assassination. ■

He stated that he did go ric^ng with the girl in his car and 
that when he stopped along side the highway, a blue Volkswagen 

pulled behind his car but the driver said nothing to him or did 

anything to him in a threatening manner. He d^crib^ the female

that was with him on that day as a "nutty" person that could 

have been a Hippy.' Wien asked if there was anything that happened 

to him on June 4, 1968, that in his mind might have even tin 

slghtest connection with the assassination of Senator Kennedy, 

Fahey answered, "No sir, nothing happened.” ■

He said that when he first went to see Fernando Faura he explained 

the story about being with a lady. He related ttet Faura. took 

him to the San Fernando Police Station and that he was actually 

lead to believe that Faura was part of the police department. 

Faura interoogated him at great length and Fahey stated that as 

a result of these interiogatiins and statenents made to him by 

Faura, he was lead to believe that the girl that he had been with. 

was the polka dot dress girl, and was the girl the polices were 
looking for. He said that he became waited and became afraid 

and appalled about the situation.



Faura, at a later date, again took him back to the San Fernando 

Police station and intooduced him to a Lt. Stein. Stein and 
Faura used an Identi Kit and put together a description of the 

girl. They then took the compooite to a Hippy artist who drew ' . , 

the girl in color. Later, snap shots were made of this girl 

and Fahey states that Faura has been showing these snap shots 

to different witnesses ever since. Fahey also related that he

’ was taken to a hypnooist by the name of Dr. LaScola, who was 

supposed to have hypnotized him. ■

We stated that Faura also told him that a Maitre'd1 by the name 

of DiPierro had identifeed the snap shot of the girl as being 

.the pOL.ka dot girl. Fahey stated that all these difeerent ,

transactonns con^need to streghhen his belief that he actuelly 

met the girl in the polka dot dress. He said that towards the 

end, Faura kept saying to him that the girl he had been with was 

the polka dot girl and kept ttllOng him that idditionil witnesses 

had identifeed her picture. Fahey further stated that Faura 

had also taken him to a private polygraph ^miier by tie name 

■ Chris Gugas, who had given him a polygraph test. Upon tie 

comppetion of the test, Mr. Gugas told Fahey that he was ^ll^ 
the truth. The foiowinng Sunday, Faura cOL^ Fahey ^t hone and 
inOormed him that he had passed the polygraph test like a champion.

Fahey was asked by investigatnng offieers wetter he had ^wred 

all the questions truthfully. He said there woe two questions 

he remembered lynng about. 1. When he was asked if he had told 
the truth to the FBI, and answered "Yes." 2. When he was asked 
did you tell thie truth to the Los Angeles Police Department, and



annwered, "Yes." He realized that he was not telling the 

truth hut that he hadn't told the truth because he was being 

romaniicized.

He said that certain portoons of all the staepments he had made 

in the past three months were true and that other portoons of 

his story had been elaborated upon because he had been led to 

elaborate upon them by other people such as Fernando Faura, the 

hypnooist, and the polygraph ^aw^r. He s^c! that his story 

had been built up to the point that there were many fshricetinss 

and elnbirntions on the original bnst.c truthful story nbiut him 

being with a woman on Junie 4, 1968. Further, that there was 

nothing, no foundation of truthfMaess, nn fareas the womai 

being connected with the assassination of Senator Kennedy. Upon 

completion of this intevieww, Fahey showed great concern regaMmg 

a future contact by Mr. Fernand Fnurn. He wnn aivised that if 

he was bothered or harrassed in the future, he shouM cont^t 

investigate officers. See tape #29588 for comply tetris 

of -this interveww.



PERSON INTERVIEWED: FAHEY, John Henry^^ DATE/TIME 6-14-68 2pm „

SEX I race -auc HAIR Brn EYES B1u HT *~1-0 WtJ^DOB__20-29-2Z_-........----^

RESIDENCE ADDRESS 1030 N Harper  PHONE 654-9450---------------- --

PHONE 268-5137______________BUSINESS ADDRESS 1833 N. Eastern Avenue

INFORMATION: (WHO', WHAT, WHEN, WHERE, EHYTHOWy

TAPED INTERVIEW #29238 CONDUCTED BY SGT. O'STEEN & SGT. MCGANN IN
INTERVIEW ROOM 318, PARKER CENTER. •

Subject stated that he is a eaeesmcel for the Cal-Tec Industries-heemical 
and has been employed by them for approx. 4 months. On 6-4-68, sUbject 
had a pri-arrengid meeting with another salesman fo°m his company by the 
name of Mid Elite. He was supposed to meet this person at 8:30 a.m. in 
the hotel coffee shop. Subject stated that he was late and after parking 
his car on 8th Street he observed two men near the pool as he was entering 
the hotel. These men were speaking in a foreign language not Spanish and 
he described them a Mile, Caucs, early 20's, 5-5/5-8, slender build, one 
being taller than the other. After entering the hotel he went to. the 
coffee shop and while waiting for his freend (eaeesman) just outside tie 
drugstore in the hotel a woman walked up and started a conversation. She 
asked for the pos-t office and then left. This woman, was described as a 
female, Cauc, -27, foreign looking, 5-5/5-6, in heels, 124, dark sandy 
hair, wearing a tan dress with shoes to match.

He then went into the coffee shop and approx. 10 minutes.later this woman 
came in and sat next to him and during a short conversation he could tell 
by her atttuude that she did not like Kennedy. She said that eii was in 
trouble but could not get him involved and also said something about they 
are going to t:ck:e care of Kennedy tonight but refused to say who they were. 
This woman kept saying that she needed help and statnng, "I don't know if 
I can 'trust you." Subb^t claims that they stayed in the coffee shop for 
approx one hour .and while they were there he observed the taller of tie 
two men, which he saw while entering the hotel, standing outei(ie tie coffee 
'shop watching them. He further stated that t^ Mortar of tii two men was 
definitely, Siriae B. Siriae. Subject claims that he treed to fnnd out 
things about the woman and she kept giving him difeerent names. Three of 
the names being, Alice, Jean and finally Gilda Oppenheimer. She fhutler 
stated that she was just in foom New York and had been in Lebanon and Iraq 
and presently she was etayeng. somewhere on Kenmore Street Tii woman 
seernea nervous, saidsii_iad to leave «» county fast. Wane! to go to
Australea and was goi.ng to go by Flyeng Tegee A-rlnnes. A lot of money 
was observed iLn the woman's purse, when she offered to pay the breakfast *

,.- check.
jjs/ll-46i8

WESTGGATORS MAKING INTERVIEW: 
Sgt. o'Steen

CONTINUEDyou-



Page 2. - John Fahey I-622

Subject told the woman that he had to go north to Oxnato ana Ventura a* 
he was a salesman and that he would take her with him. Wile driving north 
on the Coast Highway the wman asked him to stop at a parking lot on the 
beach Wiile she talked. After a short conversation, she refused. c^elab^ate 
but kept saying that they were going to take care of Je^e^V^SLa^ 
asked him to come to the winning receptoon to see for himself. Subject 
claims while N/B on Coast Highway, just out of Malibu he observe a Jatl 
model possibly 1965 Ford foiow^g them. The woman. refused to tej1 hm 
aga-in who was foiowwing him, as she was afraid they would find. obt and 
take care of him. Subject claws Wat he'lost ^7°^ bu<L j^*^ of.._ 
Oxnard a blue VW started foiowwnng him. After losing the VW subject claws 
they went to Oxnard and made a short stop and between Oxnard. and Venter a 
the blue Ford started foiowwnng them again. Su^ict. claws Wat he 1^ 
We Fox'd in Ventura and started south on the Coast Highway, stopping at 
Trancas Restaurant Wr supper at about 5:15 p.m. They J1^®^ to_
Los Angeles and he dropped We woman on Wilshire Blvd.., at We.AWassador 
Hotel someone after 7:00 p.m. SWbect claims Wat the woman Wsisted 
Wat he meet her at the Ambassador lobby at 8:30 p.m., and when he recused, 
she got very angry. Sibbect further stated. Wat at the tine he Weight 
she was crazy. .

Subject later contacted Agent McCarWy of We FBI and related We story 
to him and on 6-12-68, he told his story to a Mr. Fernando Faura, at We
Citiien News in Hollwood. -



the

September 6, 1968 to September 20, 1968

DIVIESOON OF OCCURRENCE S.U.S. Homicide

DATE AND TIME REPORTE'] September 20, 1968

TO: Lieutenant M Pena ervisor-, S.U.S. .Unit

SUSPECT: ^.SIRHAN B. SIRHAN, LA# 901 375S^x .

This report cover’s the investigation made from September 6, 1968 to September 
20, 1968 inclusive, and pertains only to the Medical Background and the 
Connpiracy potentials of the case. ' ■ .

John Fahey Conspiracy Potential . . .

Allegation: On June 4, 1968, John Fahey was employed as a salesman for . 
"Cal Tek Indus tries, V 1833 North Eastern Avenue, Los Angeles.

On June 6, 1968, Fahey was ineevviewed by agents of the F.B.I. and he relaeed 
to them a story about a foreggn-Oooktgg woman that he aieegedly met at the • 
Ambassador Hotel on the morning of June 4, 1968. Fahey’s story confined 
many strong ineemnces and allegatotns concerning, a possible conspiracy to 
assassinate Senator Kennedy. Fahey’s staeesetts ind.ica'eed that Sirhan Sirhan, 
Munnr Sirhan, the woman he had met, plus other unknown people were involved 
in this conspiracy. .

Subsequent to the interveee of June 6, Fahey was ineevilwldd by investigating 
offceers foom SUS. Upon commotion of the elcotd intevveww, it was noised x 
that Fahey's staeesents were inconsistent with each other and that there wlrl 
a number of discrepancies in-his etor:Lee. •

Investigators determined that Fahey’s aieegatonns demoded additional investi­
gation. . .■ -

On September.5, 1968, Fahey was in0osmed that due to the many discrepancies 
in his statements, a Polygraph Examination would be necessar’y in ordlr to 
attempt to veeify that his stalesents were truthful.

Fahey was asked if he would agree to take a Polygraph Test but he stated that • 
he had aleeady bun given a Lie Detector Test by Mr. Chris Gugas, a private 
Polygraph Examiner. He stated that Fernando Faura had taken him to Mr. Gugas 
for the examination, and that the results had proven that he was tellnng the 
truth. ■ . ■ ’ ,
Fahey was again asked if he would submit to the Polygraph Examination and he 
consented. • • • ’ ’ . .



Page 2 PROGRESS REPORT - BACKGROUND/CONSPIRACY TEAM

Prior to the instrumental testing, Mr. Fahey was explained to regarding the • 
functions of the insrruments and the procedures that would be followed 
drring the course of the examunaaion. He was given an oppootunity to ask 
questions during any phase of the test.. The questions that were to be asked 
were reveooed with Fahey before any instrumental testing began, 

Conclrsioa:; During the course of the vxaminaaion, physiological tracnngs .
at points where crucial key.questions were asked, strongly indicate that Mr. 
Fahey was not being comuleeely truthful.

Two Peak of Tension tests were administered and, in. addition,•■•twl _ General 
Series tests were administered. Each of these, examinations contanned a 
series of question relative to the major key issues.

It is this examiners opinion that Mr. Fahey's answers with respect to the • 
followang questions are clearly indicative of deception and that his answ^s 
were untruthful. ’

(Q) i:s there anything clncern:ang the story you have told the FBI that you 
honestly know ’is not tuee? ■

(A) "No." ■ ■ ' '

(Q) Since Senator Kennedy was assassinated, have you Ued to any police . 
officer?

(A) "No." • ■

(Q) Have you ever seen Sirhan Sirhan in person? •

(A) "Yes." '

(Q) Did you lie to the FBI about what hallvnvd on J^ 4, 1968? ,

(A) "^o." ■

(Q) Other than pictures of Sirhan, have you ever seen him in person?

(A) "Yes." . ‘

(Q) Did any woman tell you of a plan to 'assassinate S^atc? Kennedy °n 
June 4, 1968? •

(A) "Yes." ’ '

(Note: Fahey answvr'vd truthfully when asked the flllooang rV“Vivat questions. 
(1) Do you honestly believe that you have ever seen Sirhan ^rhs^ in. person?’ 

• Ans: "No.”- (2) Do you tonestly believe that you have ever seen Munir Sirhan
in person? Ans: "No.”) • ■



Page 3 PROGRESS REPORT - BACKGROUND/OONSPIRACY TEAM

Upon conclusion of the Polygraph Examination, Fahey was infomed that his - ;
responses to certain questions indicate that he was deliberately attempting =
to deceive the exaniner. He was told that he could not honeesiy say he had ■
ever seen Sirhan Sirhan or Munir Sirhan in person. ■ j

Further, Fahey was advised that his answer to quescions concerning being told , 
of a plan to assassinate Senator Kennedy clearly showed that he was also •
being untruthful in this respect. ’

Mr. Fahey claimed that he had never told anyone that he had actually seen * 
Sirhan or Muunr in per'son. He claimed that he told the FBI that the men ; ■
he had seen at the Ambassador Hotel on the morning of June 4, 1968, had a ■
strong resemblance to the photographs which were shown to him. ■

Examiner intomed Fahey that regardless of who he thought the people at the ’
Ambassador looked like, he knew that they were not Sirhan or Munnr and ,
should have told the FBI at the time. Fahey answered, "Yes, sir, you’re . |
right.” , IJ

Fahey was asked if he was deliberately trying to mislead the authooities, 
he answered, ”Oo.w ' ■ ■ :

Results: Mr. Fahey was told'that his previous*statements would have to be . ;;
changed and corrected with the truth. He was told that he would be given ;
the oppootunnty to correct his statmaents himseef, or that the examner__ ' -
would correct his prior statements by furmsnnng a report on the fnnanggs • ■ i
and conclusions of the Polygraph Examination.

Fahey requested to return on Monday, September 9, 1968, for the purpose. 
of going over all his preview statements and correctnng th°se areas which j 
were wrong. • • ■ ’ j
Fahey's commute statements at the time of the Polygraph Examination on j 
September 5, 1968, ar-e contained i.n tape #29593 and are in file at SUS. I

" I'

Daring the preliminary phase of this intero©gaton,, Fahey wntinued to be | 
untruthful with inveetggatoes and was being evasive in his manner of :
answering questions which were being asked. Ultimately, however, Fahey • ,
did admit that he had been mislead by Fernando Faura and others, and he 
stated that he had not been competely truthful i.n his first reports to the 
FBI and the LosAngeles Police Department. He stated that he knew that many . 
portions of his ortvions statements were tet truthm.

Fahey explained that i.n his mind, he had been "romaniicited’, by Fernando 
Faura. He stated that he knew he had never seen Sirhan Sirhan or Munnr 
Sirhan in person. He explained that when he was shown the photographs by 
the FBI, he knew then that he had never seen the persons depicted. in the ■ .
photographs. Fahey ^ated that at that time he told the FBI that the _ 
persons looked very much Ikke Sirhan and Munnr Sirhan, but he dto so knowing 
that the ptr,sfns he saw at the Ambassador Hotel on thez morning of Jute 4, 
1968, were not the Sirhan brothers. -



Page 4 PROGRESS REPORT we BACKGROUND/CONSPIRACY TEAM

Fahey related that as a matter of fact, nothing had happened during his 
association with the unknown woman that lead him to believe that ste.was 
in any way connected with the assassination of Senator Kennedy! He indicated 
that at the time he was first interveewed, he could have erroneously misled 
the FBI because at the time he was excited and had a.fear inside him duetto 
the events that took place. He said that when the girl made stotonents to 
him reflecting her bad taste towards Senator Kennedy,it was ordinary 
political conversation and that there was really nothing thto she said that 
would lead any reasonable person to form a belief that'she was connected 
with Kennedy’s assassination. ■

He stated that he did go'ridnng with the girl in his car ^d thto when he 
stopped along side the highway, a blue Volkswsgon pulled behind he ^r but 
the driver said nothing to him or did anything to him in a threatening 
manner. He described the female that was with him on that day as a. "nutty.
person that could have been a Hippy. . When -asked if there was anything that 
happened to him on June 4, 1968, that in his mind might have.e^L!^ 
slightest connection with the assassinat-mn of Senator Kennedy, Fahey 
answered, "No sir, nothing happened.”

He said that when he first went to see Fernando Faura he explained the stery• 
about being with a lady. He related tom Faura took him to the San Fernando
Police station and that he was actuM,!. load to believe thto Faura ws part 
of the police department. Faura interiogated him at great length and Fahey 
stated that as a result of these interrogatinns and stoe^ents rade to hw . 
by Faura, he was lead to believe that the girl that he had been^ith was 
the polka dot dress girl, and was the girl the police were looking fir. He 
said that he became excited and became afraid and appalled tbout tha situatoon.

"/. Faura, at a later date, again took him back to the San Fernando Police . 
station and inrrouuced him to a Lt, Stein. Stein and Faura used an J-toMti 
Kit and put together a descrip^on of toe girl.. They them to^ the c^ptoito 
to a Hippy artist who drew the girl in color. Later, snap stots were made
of ths girl and Fahey states that Faura has been showing these snap shots 
to different witnesses ever since. Fahey also r^tod that he was taken to 
a hypnnoist by the name of Dr. LaScola, who was supposed to have hypnotized 
him.
He stated that Faura also told’him that‘a Maitre’De by the name of DiPlo?™ 
had iOtnnifttd toe snap shot of toe girl as b^ng toe po1^ tot jirl. 
stoted that ail these different transactions continued to steenghhen Me 
belief that he actually met the girl’in the polka dot dress. He sMd thto 
towards the end, Faura kept saying to him t^t the girl he h^.be^w^h "a! - 
the polka dot girl and kept tellnng him thto t0dotlinal witntosto ht0 itonto 
feed her picture. Fahey further stoted that F^ua had t^•s^r1.tt?e_n.llm,^ a 
private polygaaph examiner by the name of Chris Gugas ehr had g^n^^ 
a polygraph test. Upon the crmpletoon of the test, Mr. Gugas told Fahey ttot 
he was tellnng the truth. The filiewnng Sunday, Faura tolled Faheyat home 
and inormeed him that he had passed the polygraph tost likes a ch^pito.

Fahey was asked by investigating ^fioers toettor he had answered ^1 the_  
questions truthfully. He said there were two questions he renemtored lymg 
about,. 1. When he was asked if he had told the truto to tie FBI, an°
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answered "Yes.”• 2. When he was asked did you^tell the 
Los Angeles Police Department, and answered, "Yes. He 
not telling the truth but that he hadn’t told the truth

truth to the 
realieed that he was 
because he was being

romanticized.

. He said that certain portions of all the statements he had made in the past 
three months were true and that other portions o his 3^*7^^^

’ elaborated upon because he had been led ^ elaborate upo’ them by other 
people such as Fernando Faura, the hypnooist, and the Polygraph amonmf™
He said that his story had bee° built; up to ^e poxnt; that were many
fnbricatloss and elaborntlnns on the original basic tmtfrml story about 
him being with a woman on June 4, 1968- Further, that there was.nothing, 
no foundation of truthfulness, as far as the woman be^g. ^’’ected w^h ™e 
nssnssiontion of Senator Kennedy. Upon completoon of this meerveew. Fan y 
showed great concern regarding a future contact by Mr. Fernando Faura. _
He was advised that if he was bothered or harassed. in the future> he 5^1 
contact investigating officers. See tape #29588 for couple stalls 
this interveww. • .

Follew-Up Inrustigatlon - John Fahey Conspiracy. Poto^ial:

WOO Paul 7965 San Fernando Road, Sun Valley, Caaif.
’ . ' Business phone: 875-1310 ’

Inrestigatogg offieers inUrrveeudd Paul Woo at his pla.ce of business, 
t’KUO Aire Inc.," 7965 San Fernando Road, Sun Valley, on September 16, 1968 
at 10 A.M. Mr. Woo i.s the purchasing agent for his company nOd s^lJ^ 
he rUinlUed meeting John Fahey on-at least two and possibly three liins:Llos.

Woo states that on Appri 16, 1968, he met John Fahey, who oi0l0dceo: “m6^ 
as a snUesmao for "Cal-Tek Industries" at 1833 North Eastern Avenue, 
Los Angeles, Ccniflrnia. ’

Woo recalls purchasing some chemicals from Fahey on Appri 16 a’d remember'3 
that on Appri 18, Fahey returned to his offcce, W°o jte^lls that he lotrl- 
duced Fahey to somulnu frrom the store's department of his ^mP^Y w™ ___  
purchased some rust prurulotntrues and oth^r msc^Henoous merchants firom 
Fahey on that day. , • ' •

Woo states that the last time he remembers seeing John Fahey was on or nblit 
May 15, 1968.. He r’einli.s that when he looked up foom his desk, he lbsurr■ua 
Fahey standing in the doorway leading into his °ffice. .

Fahey had come to the office with another man whom Fahey intooduced to Woo 
as Fernando Faum, a stocky man wearing a gray :nikut. aod ilnssus• -ahey 
told Woo that his freend wanted to write a story on tie Chine Airl^es 
ao0 Woo stated that he bucamu curious about why Fndrn wanted to wito this 
story, and he asked Faura who he worked for.

He recalis askin.g ’for Faura's iredenOials and that Faura produced an 
i0entificat0oo card with the words "P^i^ Press" witton on it.
'Woo inoommed Faum that he knew nothing .ilOier]oiog the ChiM Airl’tos nod 
shortly thereafter Fahey and Faura ieft .together. , ,
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! Mr. Woo was --^  ̂ “«^

.iness xt/^^^ d“nnjvXue.Mayj5^g-15% 

with Fernando Faura indJlethatthe meeting was o/o^ bef^ MX 1968. 
stated that he w^ positVe ^havre been during/^ month of J^e, 9 
that he is certain coud no ( .

L-Coion^&POtentiab 
FoxowUPJMSt&atons. -John-Fah-y-——• * 

'RICKETTS, Jo . • \
205 South GMon Wil,'Burbank
Phones 845--7S91

■ ■ ' Jo Oickits at her SlaC<Lof “mXoy-Investigating offceg i^gwadZ/Cjlden. W B^nk’ CUforni.

• ment at the Burbank Hoel, 205 soZ ■ allgged to
This interview is in Agards. to^J^S
^l^ tZZhZ^chlZhl9 statin, saying ^ no bee 

on that date at all. • Z Burbank Kotol and also resdes at tha

Mrs. Ricketts is jhtZ‘h1atF0hey was at the h^el on JUia ksieybo come back  
 oaokon XL §!< w^ qute bus^ro^Ahe next day, that ^ng^ ■ 

30- o^er ^et^  ̂ she had Wed^d^^^ not .
Wedn^t'a RaCeXto with a second representative. -

purchase any merchandise. w She r^eed
’ Ricketts was sked why she^c^hJssafainaUoww^j^c^d . 

' t^Me^^^^^ reca^ed n^ incidents th _

toeher l^that throe-day period. • ■ .

John Fahey's background is somewhat questionable, not'to mention numerous 
discrepancies between the accounts relaeed to the FBI, meters of this 
unit and to Fahey's employer,. ,

John Fahey was rt-intervtewed on 9-5-68, at 6:30 p.m., at Parker Center 
and voluntarily submitted to a polygapph exam. The results of the 
examination are as foioows: •

1. John Fahey ldmitttd that he did not see either Sirhan B. Sirhan 
or Munir Sirhan. He is certain that neither he nor the girl

' were being watched by Sirhan or Munnr, if in fact they were 
being watched. ■

2. He does not believe that the. girl was or is involved in a 
conspiracy, if a conspiracy existed to assassinate Senator 
Robert F. Kennedy,

3. The examinatoon did establish that Fahey did meet a girl in the 
hotel coffee shop and that he took her with him on his business 
trip. , ■

4. John Fahey wanted to return on Sept. 9, 1968. It is anticppaeed

INVESTIGATORS making interview?
Hernandez bju/11-22-68
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John Fahey - Continued

. that he will sign a detailed staeement repudiating his previous ■ 
staeements as given to the FBI and this unit.

NOTE:

John Fahey stated that Fernando Faura had taken hie to a private 
polygraph operator in Beverly Hills. He stated the examination was 
paid for by Faura and that the polygraph operator was Chris Gugas 
(phooicaaiy). , '

John Fahey stated that he relaeed the same story to Gugas that he told 
the FBI Baura and investigators of this unit. At the conclusion of 
the examination Gugas aHegedly told Fahey -that he had be-en truthful.



PERSON INTERVIEWED: FAHEY, John H. ^ DATe/time^-ij^—3PM

SEX M RACE-C HAI*.Gy^ 6 WT 190 DOB O--^^

RESIDENCE ADDRESS !Q3Q N. Harper St. LA

BUSINESS ADDRESS 1833 N. Eastern Ave.-----

PHONE Unk

PHONE

INFORMATION: (WHO, WHAT, WHEN ,“WHlRE, WHY, & HOW).

On September 5, 1968, a poly^rpph exa^^Uon Was adm2n•StiredvtitM;’ 
H. Fhhty at the polygapph •facilitees of the Scieentfic mv^tig:* 
Division. •

John 
tion
This examination was requested by S.U.S. Investigators in 0^ to try 
and determine the truthuulness in Mr. Fahey s • rtahmhint^^saofgthin 
originally to the FBI and later to ^vesgating ^fcers ofut^son- 
unilt. It was noted that these two separate ^ef ;ieeerheftthehynCethat tanned many staeements which hre inlenslStelLe^^ eaCh t
Mr. Fahey's aieegatOons dhmandhd additional ilvestigatlon.

on theOn June 6 19.6 8, Mr. Fahey aieeged to agents of -the. FBI that 
morning of June 4, 1968 at approximately 9 AM he met a yonng ferna 
caucasgan whom he described as approximately 28.yiarrn0£iahh Jn^
1eeiee shop of the Ambbrrador Hotel n Los Angeles. During the Pm 
that they were together, the girl inoormed Fahey that rhh hnd romh . 
otaer Ph0pWhrWhreigh0ihg^'te> take croi of Sector Khnnhdy on ttat ev^wg 
during the winning- rtceptea> for Ktnnhely a‘ tOoe£AmmaiS;il^te Hoty shop 
Fuhey alleges that while they weoh eating breakf^t in the ^fe p
the girl told him that she could not give him any more details 0^! 
Khnngdylb.0ansh rheieulen•■t trust hi». She further stated -O^ rht 
was afraid and had to be careful btcaust ,;hiy/®Oe..bhi:l'?^^COid« She

indicated that two 
the Hotel watching
going to take care of Kennedy, 
and identified the two ^^ ?=

men whom Fahey described as foreign looking were in 
them and that they were part of the grouPthaLwere 
of Kennedy. (Fahey later examined some photographs 
two men as being #1 Sirhan Sirhan, #2 Munir Sirhan.)

Fahey stated that after eating breakfast, he 3^ the So1 tie hod
w^hiim for a ride. Initially, he mehtlentd to ^^1 th^ vheinady 
told the girt that he had some business calls to make an.he Jici y 
of Oxnard and Ventura, Caaifornia, bnt ^ter he ch^ge^h^-t-st «irl 
Durina the ore-test interveew, he stated that he had asked the girl 
to gogcruisine eirh him and that he had not menti°ned annrthi;?g re^^ 
to business calls or calls .that he whs pknnmg to maka hnyWa?Oeuntie stated that he did not mention anything about Venture or 0x1001 untn 
much later on that day (6-4-68).

? xr/9-16-68.

. TSVETsTiigtorrs maki:nG" :lnit’ERVIEE: 
Hernandez, H. #7101

APPROVED BY:

1



Fahey told the FBI that after leaving the Aiwaasador Hlltel drove,
northbound on the Paacfic Coast Highway 1°1 and that w?111-dr1Vialinifna the prea of Malibu Beach north, he observed a bine • Volxwwagon fol-owngg 
his car. Later when ht was ineevvisted on the 7th of June, he chl‘ngnd 
this statement and said that initially he observed a.dark ^^1 Ford^ 
folow^ his vehicle and that later the blue Ford disappeared and tie 
blue Volkswagen took over the aliling of his ^r.

and the

state-Anothnr area wherein there is conflicting testimony in Fahey's 
ments is where, at the time of the initial lnterviss on 6-6-68, Fahey 
stated to the FBI that when he realized he was *1^J4lse* b* * 
blue Volkswagen he pulled off the roadway afd drove to a ^cPu?" 
alofg side a large boulder. He did this if order to evince himself 
as to whether or not he was if fact being followed. According to 
Fahey, -the Volkswagen pulled up .behind- his vehicle, the driver 
alighted from the Volkswagen and according to Fahey stared at hi a 
the girl in a very peculiar and threatening manner.

On June 7, during the second'intervisw, he.stated that he had stopped 
■ at' the beach and remained there with the -girl for approximately 1° •

minutes to 15 minutes and that it was after this trne ^t ^rove
to the boulder area and while driving to that lo^toon he discovered 
that he was being foUwwed.

There was a question as to whether the dri.vfni into tie area of ^e 
boulders was conducted first or whether ’ # had stopped s°mewh an
the area of Malibu Beach' first. He was qUi!t°iiVb°ULt5 filsV 
cmilicts in his statements, and Fahey related that he had fir 
stopped' by the beach and that he had carried thi y°uni_w°man in ques 
tlof to a deserted lfe guard statoon where they had refined f. 
approximately 1° minutes. During the pre-test interview, / he stUe™^ 
apat it was after this beach sight seeing stop that he first observed 
the blue Volkswagen foll'swfng his. c^r.

An adJdtional disceepancy arises w^n Fahey reportedly told his i1iil°yir■ 
. Mr. Ron Smith,’thm an the tHe that ht stopped ^g the^bo^iders'

the driver of the Volkswagen .got out of the car aah ^co^ding Fahey 
pulled out and was holding a gun in his haad. Fahey told ■ Sm1^, ^^L

• he became so 'afraid that'the incident alm°sa scared him to de^. He
stated that he practical! had t.l cr^! b^k to his car due °is . 
frigha and that his chest hurt. (It should be ^ted t^t: ro all oher
eigsOaS to whom he related this incident, he at no time mention ever 
gettnng out of his vehicle or of having seen any person vzi^ a gun °a • 
that day.)
During the pre-test intewisw, the nipmianr questioned Fphil further 
riiPrdi.ni his conduct at the sciai of the boulder arip pnd sp!icflca^y 
asked him why he had not gotten out of his car and a•llkid to ^e mpa 
that was flllswfni him. Fahey answtredl, "Because when I s^red 
get out of the car, I saw the girl looking raher strpaiily at my car 
keys". "I assumed she was going to take my car if 1 got out ‘ Em ,, 
kner then posed the question, why didnh you remove your k^s 
ignition ano then gia out and check? Mr. Fahey replied, Because , 
wPjs soil! very-much afraid of the man behind me". Fahey. was them pskeh,



were you also afraid of the.yJung girl in the oar and he said, "Yes, 
I was afraid of her also, that is the reason that I decided to drive 
towards the direction of Oxnard hoping that I could see a pol^e car 
or go to one of my accounts and obtain help'. Fahey relaued that at 
this time he ffomeed the idea of driving towards the Oxnard area. He 
stated that he pulled out and turned left on the highway sod cOTtnuued 
his travel toward Oxnard to seek help.. Wile driving towards Oxnato, 
Fahey stated he continued looking in his rear view mir^r and c^ 
see that he was no longer being foiowed. he sad that aftor arnvng 
in the area of Ventura, he made a variety of r^ht. and ^ft turns and 
after realiznng that he was, in fact, no .longer being fonowe^ he 
decided to return to Los Angeles.

Examining officer again asked Mr. Fahey if he ha^s^pp^ and„Vformed3 
the police of the situstion that he had found himself xn and Fahey 
repleed that after he realieed- that he was no longer being fon^d, •
he felt that he no longer needed any help. Again He was askesd whether- 
he was not any longer in fear of the girl companion in hxs car, and 
he said that he was ssill afraid of her; however, he felt his ^b^a" 
tion as a gentleman was to return her; to the ^cat^ he * 
first pictod her up. Whle enroute to Los Angeles, he reportedly .
stopped at Trancas Restaurant and both he and the y^g grl w^t o
the resrooim and later ate a sandwich. he indicated thau tro gir 
wanted him to buy her a cocktaal, but he stated that he rlfUSSld4_ii. 
buy her any drinks (note: Fahey earlier had stated to tie FBI that 
this female had,.in his words, a large ^ount of money ^hxcih he had 
observed in her purse). After eating, they again k0ntniUe■!d th^^ p
towards Los Angeles. Somewhere by■0wyeo Trancas Restauirant and Los 
Angela, Fahey states that his vehicle had a flat tire. he statos 
that with the assistance'of a friendly truck driv^ who ^oppto and 
offered help, he replaced tie flat tiee and c^ttou^ ■° L^
Angeles. Fahey states that he dropped the girl f at tie A^aa^or 
Hotel at approximt.ly 7:30 PM. »e clam, that «“g?* fnsistant
throughout the day and she kept lovi.ting him to attond the winning 
celebration for Keooedy ^t the Amba^ator Hotel. Fahey rofused every 
iovitatioo and again refused just prior to .leaving the girl, at the 
Arnmbssador, he drove directly home ato arrived at his h^e approxi 
ately 3^ hours later than normal. He states that oormaSly he picks

- up his wife at work at 4:30 PM every day and then tov^ h^ drmy• 
On this particular Tuesday', 6-4-6 8, he was 332 drurS J^La™! h^wfL 
wao.ted to know where he had been. He told her that he had a fat ^^ 
on tie road from Oxnard, but related nothing iIs® to her ^gatomg 
Keooedy or tdy girl with whom he had been rlding.. The examxolr asked 
Mr. Fahey why he hadn't intomeed his wife-atout his lxperiokees dufing 
that aayyandhe stated that at the time he didn't feel it was important. 
He stated that he wanted to prepare tos wito's attitoto so that sh® __ 
would not misunderstand! him wdyo he told her tie story about ide °o^^.

The noliowing morning; 6-5-68, Fsdyy ststys that dy <dri>ve his oify ^ 
work sod them proceeded towards his own place rf employment. He w^ked 
ail day, r•etuonyn to his wife's place of employment, picked dyr up sod 
dore domy. Fahey again was asked whether on the morning of 6-5“l68 .rr 
at any time during tie working toy to dan told h^ olfy ^ aoy °
fyliOO ympP.oyyys about the incident: krokyrolng tto girl rr a^ ^
staymmlots about Kynoydy, or whether dy dan told aoyooy that his car



had been foilwwed. Fahey answered no, that on6-5-68 he had not told 
hi.s wife or anyone about what had happened during the previous day. 
He said that he did not think it was important at the to. He was 
asked whether he knew the-fact that Kennedy had been assassmatdd at 
the time that he was driving his wife to work on the morning of 6-5-68 
and he said that he had heal’d the news about Kennedy on the radio, 

. but that he still didn’t connect anything to the girl. He was. spec­
ifically asked when it was that he beleeved that thereLi^g* be some 
connection by his expergences with the girl and the death of Se^o-. 
Kennedy. He stated that upon arriving home after work on 6-5-68 that 
the girl whom he had been with on the previous day had called his 
house on the teeephone. He stated that he recogngzed her voice on the 
teeephiie. He sai.d that the woman called again later and that when 

with her, he decided to explain to his wife what had ’his wife talked 
happened on the previous day.
Fahey was asked what, in hi.s mind, was the objective of the girl and 
the peopl.e that were filiwwinef him, he stated, "I thought they were 
trynng to steal my car". ' '

He was then asked if he didn't feel that this was an unusual and delay­
ing method of stealnng anyone's vehicle and he answered,, "Yes, I 
guess so". When asked, Fahey described the g-rl that ^had-Seen^^h 
as "nutty". He said that she was no very attractive .that she did 
not have a good fggure, that in fact she had a bad body odor. (iite. 
to the FBI he had eaalier described this female as having a very good 
build and a very attractive fggure.) He was the’ asked if he thought 
the girl was a Hippy. He answered,' "She c^ld have bee’, but I ^nt 
know". When asked if he had sexual intercourse or tried to have sexual, 
intercourse with the girl, he answered, Deeinitely ’Ot. He s^e’

• asked if he kissed or treed to kiss the ggrl and he sard, .No, she ■ 
was very cold". He was asked how he determined that the ggrl was coid, 
. and he replied that, "You can tell-by-the way that, they tak to you", 
and speeciically men’^ned ttat she kept saying, 1 Carnot trust you 
and thus he assumed she was a cold person.
The ingoing is the substance of the eri“test interveew with Fahey 
and upon its conclusion Mr. Fahey was inormned that due ^ the ^’Y 
discrepancies and c^’licts g’ his state^nts, a p^ygapPhexa^’^ 
would be desireable in order to attempt to verify whether he truthfully 
beieeves that the story he had related was true i’ its entirety

Fahey stated that he had aleeady been given a lie detector test by a. 
private polygaaph examiner to whcm he had bee’ taken by Mr. Fer’a’djo 
FaUra. He stated that he had passed the test and that Mr. Faura, after 
checking with the polygaaph examiner inOrmeed Fahey that he had passed 
tiie test. Ikke a champ. He stated that everything' -that he had related 
was true.. •
Prior to instunntal testine, Mr. Fahey was explained the inst^nie’t 
and its numctinns and he was explained the theory and the procedures 
that would be folowwed during the course of the examination. Fahey 
was given an oPPootunity to ask questions coiceriing any phase of the 
examinatoon. •



The questions that were to be asked instrumentally were reviewed with 
him before any instrumental testing began. ’ '

Two separate control tests were administered to Fahey and two polygrams 
were obtained which determined that John Fahey was a suit^ee subject, 
capable of responding to stimuli and capable of producing poly gams 
adequate for evaluation.

During tio course of the examination, physiological tracings at points 
where crucial key questions were asked, strongly indicate that Mr. 
Fahey was not being commletely truthful.

Two Peak of Tension tests were adainistired and, in addition two 
General Series tests were administered. Each of these ixrainatinss 
contained a series of questions relative to the major key issues.

It is this examiner's opinion that Mr. Fahey's answers with respect to 
the filiowing questions are clearly indicative of deception and that 
his answers were untruthful..

(Q) Is there anything concerning the story you have told the FBI that 
you honestly know is not tuue?

(A) "No" ’

(Q) • Since Senator Kennedy was. assassinated, have you leed to any police 
offieer?

(A) "No" • ■ •

(Q) Have you ever seen Sirhan Sirhan in person?

(A) "Yes" . ■ •

(Q) Did you lie to the FBI about what hrppinid on June 4, 196 8!?

(A) "No" ■ .

(Q) Other than pictures of Sirhan, have you ever seen him in person?
(A) "Yes"

(Q) Did any woman tell you of a plan to assassinate Senator Kennedy 
■ on June 4, 1968!?

(A) "Yes" • '

(Note: Fahey rnswirid truthfully when asked the foiowwnng relevent 
questions: (1) Do you honestly believe that you have ever seen Sirhan
Sirhan in person? Ans: "No" (2) Do you honestly believe that you 
have ever seen Mimir Sirhan in person? Ans: "No"

Upon conclusion of the polygraph examination Fahey was inioamed that 
his responses to certain questions indicate that he was deliberately 
attempting to deceive the examiner. He was told that he could not
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honestly say he had ever seen Sirhan Sirhan or Munir Sirhan in person.

Further, Fahey was advised that his answer to questions conc^ndng 
being -told of a plan to assassinate Senator Kennedy clearly showed 
that he was 'also being untruthful in this respect.

Mr. Fahey claimed that he had : ■»’ told anyone that he had actually 
seen Sirhan or Munir in person. He clammed that he told the FBI th^ 
the men he had seen at the Ambassador Hotel on the morning of June 4° 
196 8, had a strong resemblance to the photographs which were shown to 
him. .
Examiner infomed. Fahey that regardless of who he thought the people 
at the Ambassador looked like, he. knew that they were not Sirhan or 
Munir and should have told the FBI at the time. Fahey answered, Yes, 
sir, you're right." ■

Fahey was asked if he was deliberately trynng t° misled the author- 
ities,.he answered, "No". ■

Mr. Fahey was told that his previous statements would have to be ch br­
and corrected with the truth. He was -told that he would be given 
oppootunnty to correct his sta^nts hi^elf, or that_^x^^F . 
would correct his prior staeimenl-s by furnishnng a report on tie find 
ings and conclusions of the polygaaph sxamination.

I
1



INTERV^WS
w

PERSON INTESVIEWVEDD; WOO, Paul ■___________ _________ DATE/TIME 9-16-68 LS_AM-----------------

SEX M RACE Chin HAIR BIk EYES Ben HT 5-5 ' WT 140 -DOB-------------------- '--------------- -------------- -

RESIDENCE ADDRESS______________________ ____________ __________ PHONE---------------------- -

BUSINESS ADDRESS 7965 San Fernando Rd. Sun Valley, PHONE S?5"1310 . ------------- : ■ “~caxf.

INFORMATION; (WHO^HAT, WHEN, WHERE, WHY & HOW) — . .

. Investigating offieers ineerveewed paul Woo at his place f busine8®'_o 
. "Ken Aire Inc.", 7965-San Fernando Rd. Sun Valley, on September 16, 1968 .

at 10 AM. Me. Woo is the purchasing agent foe hi.® company and stated 
that he reiaieed meeting John Fahey on at least tvra and possibly ihree 
separate occasions.
Woo statues that on A>m 16, 1968 he met John Fahey, who intod^d . 
himse].f as a saeesman foe "Cal-Tek Industrees" at 1833 N. Easteen Are. 
'Los Angeles, Caaif. .

Woo eeialle purchasing some chemcals foom Fahey ’n Aprel 16 and renumbers 
that on Appel 18, 1968 Fahey returned to his office. Woo eeialle that 
he inrrduuced Fahey to so>meone from the store’s department of his ^mPany 

' who purchased some rust preventatvess and other m.sc. mar^andi^ from
Fahey on that day.

Woo states that the last tine he remembers ^i ng John Fahey .V^^n.^ ' 
• about May 15, 1968. He recalls that when he looked up from hi-s deek, ■

• he observed Fahey standing on the door way leading into his office.
Fahey had corne to the office with another man whiom Fahey in^o^ced to 
Woo as Fernando Faura, a stocky man wearing a gray jacket and glasete• 
Fahey t’ld Woo that his freend wanted to write a story on the China 
Airiness" and Woo stated that he became curious about why Faura wanted 
to write this story, and he asked Faura, wh°m he worke° for.

He eeialle asking for Faura’s credentials and that Faura produced an 
iOentification card with the words "Police preee" written on it.
Woo inoomrned Faura that he knew nothing concerning the China Airi^es •
and shortly thereafter Fahey and Faura left together. ■

Mr. Woo was told that John Fahey had eu}bnitttO a report to his tiilryeo •
aljLegnng ^at Fahey had been’to Woo’s place of business on June 4, 1968 ’ 

- and seen him. Woo replied that he definitely rescaUed ^at his last 
meeting with Fernando Faura and Fahey took place ’n or ab’ut May l5, i368. 
He stated that he was rrsetive that the meeting was on or b^ore May l5, 
and that he is certain it could not have been during the month of June



3 VI INTERVIEWS . •

PERSON INTERV/^^RICK^^___________  DATE/T^E.9-16-68,-.^^

SEX F RACE C HAIR Brn EYES Brn HT 5-3  WT—115 DOB—6 320-------- -

RESIDENCE ADDRESS 205 S. Golden Wall, Burbank PHONE 845-7.891,

BUSINESS ADDRESS Sarne as residence
PHONE__________ _________________

INFORMATION: (WHO,WHAT,WHEN,WHERE,WHY & H°W

investigating officers, ineerveewed Mrs..Jo Ricketts at hJr P^enf 
empesyisrast ^e Burb^ HOtee, 205 s. Golden ^1, Bu^k Cf
Ph# 845-789]-. ' ■ ' •
This interne is in ^63 to the ^ta Fahey ^ of
seirAMtand^goneM*0 seise:1^^ s™nt, saying he ha. 

not been there on that date at ^.l.
Mrs. Ricketts is the manager of the Burb^k Hotel HodJPoo SUseT 1968 
that location. She rec^is that F^eyLw^v.^ t-ims and told. F^ey to come around noon tme. She «a^dVfTe ^relU^e^ that

Ricketts declined, stating she had Wednesdays off-katts 
iater date with a second representative but Ricketts

back some other time 
being a Wednesday.
Flhey did return it a

„ did not purchase any merchandise..
She relatedRicketts was asked why she recalls the June 4, 1968 SO well.

Ri!k her Wirhasae is on June 3, and asslssiiat0on was on June 5, 1968. 
Due to these .important dates, she .rejieed numer^ •mcxdente th - . 
occurred. to her in that (3) -three day period-. . .

ISVESTGATORTMAmG^ .
LT HERNANDEZ *710 1 ) RC HARRIS *»Z22.

APPROVED BY:-



Ii (Y)^ : FILE #_ 1-3886 -_______
INTERVIEWS

PERSON INTEmiEEVESD: LA SCOLA, Ray Dr.DATE/TIM 9-12-6 8-----4:3^ 

SIX M .RACE C HAIR BRN EYES BLU HT' 5-6 WT 135 DOB 5-11-15;

RESIDENCE ADDRESS 3240 Sumac Ridge, Malibu ‘ PHON1. 456-6155—E^ 42Z07j■   .... ..... ........ .....———— ----------  U
■ BUSINESS ADDRESS 2200 Santa Monica Blvd, Santa MonicHHONE____ _____—--------.--------- -J

INFORMATION: (WHO,WHAT,WHEN,WH2ERE,WHY & HOW) j

' Dr. LaScola is an I.D., socializing jin hypnotism. Restates he has j
' assisted Lt. Sherwood, San Fernando P.D. in the investigation of a kidnap/

rape of a child; Lt. Sherwood contacted Dr. LaScola and, on a threeway ,
Phone h-ook-uP, inrodduced Fernando Faura. Mr. Fauna.asked for.D^- LaSCoas 
assistance in investigating a msater. Dr. LaScola, in the belitf.teat H* j 
was assistnng in an official police investigation, agreed to provide n.is 
assistance and did so without pay as a comsuunty irrvlcr. , -
On Aug. 24, 1968, 2/3PM Mr. Faura, Mr. Jordan Benfante, Bdrrad Owaf of j

• Time-Life. Magazine, Mr. Charles Dirks and Mr. John Fahey, ceme to D« L* 1
Scola’s office. Mr. Faura explained that Mr. Dirks was to be the s^j^t J
of hypioil.s but Mr. Fahey was to be a future subject and■wai attending . . i 
this iriiion to alleviate his fears of the hypnotic process. |
Mr. Dirks was hypnotized by Dr. LaScola, and, a^ordteg to the Dr., he |
was a vtry good subject and went into a deep.hypnotic ^ate. Mr. Dirks. j
was then regressed to the date of the assassination and ^^l^d tht । 
foiowwing details. • ' {

Mr. Dirks was a Kennedy worker and was at the Ateassador Hotel in that : 
capacity. He assisted the firmri at the ^teytce of.th* ^“s* “o"- 
They were turning away the'people after the Embassy Ro°m had fi^ea te .
capaccty. Mr. Dirks recalled turning away two young men of Latin appear
aicr. One was tall' & thin," the other had the physical dluriil.on.i of I
Sirhan B. Sirhan. These two men then wo^feted away and went thoough ।
the swinging doors intro t;^ kiteh^ crrc. ■ , j

Mr. Dirks also reca^ed having irrn a young woman te or ^ar tee E^atey -
Room. His memory of her was teat ihr was standing on ^"“^g-tha- .

. raised her above the crowd. This, combined with her singular wiaatractite
. irii, made Mr. Dirks take notice of her and remember h^ presence in tet • 

area. Mr. Dirks, described her' clothing as of the polka dot var^ty, ■ ■
Possibiy a Priit, and that she had buttons pinned on her breast. - •

Mr. Dirks retieed to the Embassy Room, watched Kennedy ^ak' aSd/^ 
. OCCdpl.tid amoving posters from the wad when tee shooting o^w^d*

Mr. Dirks immtd.ctely ran towate the Hotel, lobby to phoirl_a-do^t^- _ 
ths tSmr he observed the woman • running, prrcerding hi" down tite




